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Protokół  Nr  38/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 10 grudnia 2015 roku 

o godz. 08:00 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Grzegorz Pierzchalski- Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Jerzy Wieczorek – członek Zarządu 
Kazimierz Buba – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu 
Katarzyna Misiuna – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej  
 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołów: Nr 35/2015, Nr 36/2015 i Nr 37/2015 z posiedzeń Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015,  

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu pisemnego 

ograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, położonej w Środzie Śląskiej 

przy ul. Strzeleckiej nr 3, 

- przyjęcia zasad weryfikacji merytorycznej wniosków oraz podejmowania decyzji o 

przyznaniu dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w ramach Modułu I i II pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 

2015 roku. 

5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

-  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 

powiatu średzkiego, 

6. Podjęcie stanowiska w sprawie: 

- propozycji Gminy Środa Śląska dotyczącej współfinansowania w 2016 roku zadania pn. 

„Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej Święte – Przedmoście”,  

- wniosku firmy ADESI Sp. z o.o. działającej na zlecenie Gminy Środa Śląska dotyczącym 

budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Michałów z przesyłem do miejscowości 

Cesarzowice,  

- wniosku Wójta Gminy Malczyce o wykonanie przez Powiat Średzki pełnej dokumentacji 

techniczno – kosztorysowej wraz z koniecznymi uzgodnieniami  na budowę przez Gminę 

Malczyce chodnika przy drodze powiatowej nr 2192D w Dębicach, 

- wniosku Stowarzyszenia Ochotniczej Straży Pożarnej w Ujeździe Dolnym o nieodpłatne 

przekazanie wycofanego z eksploatacji agregatu prądotwórczego będącego własnością 

Powiatu Średzkiego,  

- wniosku Prezesa Zarządu Koła Udanin o dofinansowanie działalności koła w roku 2016 

w zakresie gospodarowania terenami wędkarskimi.   

7. Zatwierdzenie trzech porozumień zawartych pomiędzy Powiatem Strzelińskim a 

Powiatem Średzkim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości 

wydatków na ich opiekę i wychowanie. 
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8. Sprawy różne.    

    

Starosta 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad  
- w punkcie 4 „Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie”: wyboru oferty na prowadzenie 
"Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej Powiatu Średzkiego" w 2016 roku 
- w punkcie 5 Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: przystąpienia Powiatu 
Średzkiego do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Kraina Łęgów Odrzańskich” 
- w punkcie 6 podjęcie stanowiska w sprawie:   

 wniosku Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Kraina Łęgów Odrzańskich” o 
wydłużenie  terminu na wykonanie Strategii Rozwoju Powiatu Średzkiego, 

 zatwierdzenia aneksu nr 3 do umowy o utworzenie i prowadzenie warsztatu terapii 
zajęciowej zawartej w dniu 5 marca 2014 roku wraz z preliminarzem kosztów 
Warsztatu Terapii Zajęciowej Stowarzyszenia „OSTOJA”  Środa Śląska – rok 2015 

 

Za przyjęciem porządku wraz ze zmianami członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 3/ Przyjęcie Protokołów: Nr 35/2015, Nr 36/2015 i Nr 37/2015 z posiedzeń Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej. 

 
Za przyjęciem Protokołu Nr 35/2015 z dnia 12  listopada  2015 roku, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr 36/2015 z dnia 19 listopada 2015 roku, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 

ZA - 5 P – 0 W – 0 
 
Za przyjęciem Protokołu Nt 37/2015 z dnia 26 listopada 2015 roku, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali:  

ZA - 5 P – 0 W – 0 
 

Ad. 4/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu pisemnego 

ograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, położonej w Środzie Śląskiej 

przy ul. Strzeleckiej nr 3, 

 

Starosta 

Przedstawił projekt uchwały. Przypomniał, że chodzi o działkę  w sprawie której toczył się spór 

czterech podmiotów i zgodnie z tym co przyjął Zarząd, sprzedawana jest w trybie przetargu 

ograniczonego tylko i wyłącznie do właścicieli lokali przylegających do działki.  

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 

- przyjęcia zasad weryfikacji merytorycznej wniosków oraz podejmowania decyzji o 

przyznaniu dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w ramach Modułu I i II pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 

2015 roku. 

 
Starosta 
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Przedstawił projekt uchwały. 
 
Sekretarz  
Powiedział, że PCPR otrzymał zwiększone środki od Skarbu Państwa w związku z tym 
zwiększane są te kwoty.   
 
Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 

- wyboru  oferty na prowadzenie "Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej Powiatu Średzkiego" 
w 2016 roku 

 
Starosta 
Przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że w materiałach członkowie otrzymali protokół z 
prac komisji.  
 
Sekretarz 
Powiedział, że wpłynęło 6 ofert: Fundacja Promesa, Stowarzyszenie Oświaty i Wychowania, 
Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych „Wsparcie, Informacja, Rozwój”, Stowarzyszenie 
„Bezpieczny Dom”, Fundacja w Służbie Wsi, Fundacja HONESTE VIVERE. Niestety cztery 
oferty zostały odrzucone ze względów formalnych. Brakowało pewnych elementów, które 
były, zgodnie z uchwałą Zarządu Powiatu, wymagane w dokumentacji. 
 
Radny Chabraszewski 
Zapytał, czy to były brakujące dokumenty bardzo ważne? 
 
Sekretarz 
Odpowiedział, że niektóre tak, niektóre nie. Dodał, że brakowało pewnych oświadczeń dość 
ważnych jak na przykład o tym, że ktoś nie podlega wykluczeniu ze względu na to, że był 
karany z tytułu naruszenia z zapisów ustawy o pożytku publicznym i o wolontariacie, były 
również pomniejsze braki. Zaznaczył, że w regulaminie przyjęto, że wszelkie uchybienia 
formalne będą traktowane na zasadzie odrzucenia oferty w całości.  
 
Radny Chabraszewski 
Zapytał, że nie było możliwości, aby wezwać do uzupełnienia? 
 
Sekretarz  
Odpowiedział, że nie, gdyż byłoby to naruszeniem uchwały Zarządu Powiatu. Powiedział, że 
w sytuacji kiedy ktoś popełnił jeden błąd czy też cztery błędy, takie oferty były odrzucane. 
 
Starosta 
Powiedział, że jest to uzupełnienie, bo już jest ustalona sieć pomocy prawnej na terenie 
całego Powiatu Średzkiego poprzez radców prawnych i adwokatów wskazanych przez 
korporacje zwodowe. Ten punkt jest dodatkowo dla organizacji pozarządowych.     
  
Radny Chabraszewski 
Zapytał się czy oferty, które były oceniane merytorycznie są z terenu Powiatu Średzkiego? 
 
Sekretarz 
Odpowiedział, że oferta Nr 3 z Góry Śląskiej, natomiast oferta nr 4 z Krakowa. Dodał, że 
takie konkursy zgodnie z dzisiejszym brzmieniem ustawy będą przeprowadzane corocznie.   
 
Do sali weszła Pani Skarbnik. 
 
Radny Chabraszewski 
Zapytał, czy taka pomoc prawna rozpoczyna swoją działalność z dniem 1 stycznia? 
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Starosta 
Odpowiedział, że z dniem 4 stycznia. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że jeszcze nie ma decyzji o środkach. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że Pani Skarbnik mówi o dotacji celowej od Wojewody, natomiast obwiązująca 
ustawa wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku i wprowadza obowiązek wykonywania 
tych świadczeń. Pieniądze są bardzo ważne, ale są pokłosiem tej ustawy. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że jeżeli nie będzie środków zabezpieczonych, a już trzeba będzie coś wypłacić 
to zaznaczyła, że Powiat nie będzie płacił do momentu otrzymania dotacji na ten cel. 
 
Starosta 
Powiedział, że jest to zadanie z zakresu administracji rządowej.  
 
Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2015,  

 
Skarbnik omówiła projekt uchwały. 
 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 

Ad. 5/ Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 

-   ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 

powiatu średzkiego, 

Starosta 
Przedstawił projekt uchwały. Dodał, że jest to rozkład na przyszły rok.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały  członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 

 

- przystąpienia Powiatu Średzkiego do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Kraina Łęgów 

Odrzańskich” 

Starosta  
Przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że Powiat Średzki był członkiem wspierającym Krainę 
Łęgów Odrzańskich. Przystąpienie jako członek zwyczajny wiąże się z opłatą raz w roku w 
wysokości 5 tys. zł., ale warto, jak wynika z uzasadnienia. Dodał, że jest po rozmowie z 
Prezesem Plezią. Bardzo duże prawdopodobieństwo jest jak Powiat wejdzie do tego 
Stowarzyszenia, otrzymania środków na budowę ścieżek rowerowych, które Powiat ma w 
planach. Dofinansowanie jest w wysokości 61 % na całość zadania. Powiedział, że Gmina 
Kostomłoty i Udanin należą do Lokalnej Grupy Działania „Szlakiem Granitu”, więc 
dofinansowanie w tych gminach by nie wchodziło. Czyli Zabłoto – Kostomłoty i ciąg długiej ścieżki 
rowerowej na terenie Udanina zrobić z PROW-u. A wszystko co by miało miejsce w Gminie 
Malczyce, Środa Śląska wykonać z LGD. Pierwszym elementem byłoby dokończenie ścieżki 
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Ciechów – Cesarzowice, czy nowy pomysł od Malczyc do Jaroszowa. Poza tym wrócą inne 
granty, można otrzymać 200 tys. zł. rocznie na inne zadania, więc warto wejść, bo to jest 
gwarantowane. Powiedział, że Zarząd powinien zaopiniować pozytywnie ten projekt. Oczywiście 
tą uchwałę będzie jeszcze dyskutowana na komisjach, bo jest to wydatek.    
      
Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały  członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
 
Ad. 6/Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

          - wniosku Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Kraina Łęgów Odrzańskich” o  

           wydłużenie  terminu na wykonanie Strategii Rozwoju Powiatu Średzkiego, 

 

Sekretarz 

Powiedział, że wnioskują o wydłużenie terminu do końca roku, ponieważ nie ma wszystkich 

dokumentów dotyczących PROW-u, a które ważne są w zapisach Strategii.  

 

Starosta 

Zapytał, do kiedy mieli termin na wykonanie Strategii? 

 

Sekretarz 

Odpowiedział, że do końca listopada. 

 

Starosta  

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na wydłużenie terminu do końca roku. 

 

Za powyższym wnioskiem członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- zatwierdzenia aneksu nr 3 do umowy o utworzenie i prowadzenie warsztatu terapii 

zajęciowej zawartej w dniu 5 marca 2014 roku wraz z preliminarzem kosztów Warsztatu 

Terapii Zajęciowej Stowarzyszenia „OSTOJA”  Środa Śląska – rok 2015 

 

Za zatwierdzeniem  powyższego aneksu,  członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- propozycji Gminy Środa Śląska dotyczącej współfinansowania w 2016 roku zadania pn. 

„Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej Święte – Przedmoście”,  

 

Przewodniczący Rady 

Powiedział, że jeśli chodzi o drogę Przedmoście – Święte to Gmina Środa Śląska deklarowała, że 

zrobi to z własnych środków, przekazanie im w użyczenie, albo inna forma, aby pozwalała, żeby 

oni mogli to zrobić. Powiedział, że jego propozycja jest taka, aby Zarząd przyjął stanowisko, że 

na rok 2016 nie ma pieniędzy na to zadanie. Zawnioskował, żeby im odpisać, że Powiat nie 

posiada środków, natomiast Powiat może przekazać drogę w użyczenie. Dodał, że był jeszcze 

temat rozmowy o współfinansowaniu Muzeum Regionalnego w zamian ewentualnie. 

 

Starosta  

Powiedział, że 18 grudnia jest komisja w Urzędzie Miejskim na którą wybiera się. 
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Radny Chabraszewski 

Powiedział, że ta sprawa była już raz przełożona, więc można jeszcze raz to zrobić, aby 

zobaczyć w jaki sposób Pan Starosta porozumie się odnośnie Muzeum. Jeżeli będzie przychylne 

to nie widzi problemu, żeby dogadać się odnośnie współfinansowania drogi. Bo i tak 

pozostaniemy wokół tych samych pieniędzy  w  budżecie, a gest jest ważna sprawą jeśli chodzi o 

współpracę.  

 

Starosta 

Powiedział, że to jest kwestia 200 tys. zł. na Muzeum i 200 tys. zł. na drogę i wychodzimy na 

zero. 

 

Wicestarosta 

Zaznaczył, że to będziemy wiedzieć po komisji na którą jesteśmy zaproszeni na 18 grudnia. 

 

Radny Chabraszewski 

W związku z tym zawnioskował, aby dzisiaj nie rozstrzygnąć do końca tej sytuacji, rozmawiać na 

komisji, a jeszcze na pewno Zarząd będzie przed świętami.      

 

Starosta 

Powiedział, że jeśli chodzi o tą sprawę to stanowisko Zarządu Powiatu jest pozytywne co do 

wniosku Gminy Środa Śląska w sprawie współfinansowania budowy drogi Święte – Przedmoście. 

Na komisji zostanie przedstawione stanowisko Zarządu Powiatu powiązane z podjęciem decyzji 

Gminy w sprawie współfinansowania Muzeum Regionalnego. 

 

Sekretarz 

Powiedział, że oficjalnego pisma jeszcze nie wysyłamy. 

 

Starosta 

Powiedział, żeby się wstrzymać do 18 grudnia.   

 

Za powyższym stanowiskiem członkowie Zarządu Powiatu głosowali:  

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wniosku firmy ADESI Sp. z o.o. działającej na zlecenie Gminy Środa Śląska dotyczącym 

budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Michałów z przesyłem do miejscowości 

Cesarzowice,  

 

Wicestarosta 

Zaproponował wycofać powyższy wniosek z dzisiejszego posiedzenia, ponieważ na spotkaniu z 

Burmistrzem i firmą Adesi zostały przedstawione propozycje każdej ze stron i Pan Burmistrz 

poprosił o wykonanie kosztorysu w sytuacji przejścia przez odległość 280 metrów po całości 

drogi. Powiedział, że kosztorys już jest i nie odbiega rażąco dużo od tej połowy, która miałaby 

być, będzie wykonane po całości drogi, ale oficjalnego stanowiska Gminy Środa Śląska jeszcze 

nie ma.  

 

Za wnioskiem Wicestarosty członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 4 P – 0 W – 1 

 



7 
 

- wniosku Wójta Gminy Malczyce o wykonanie przez Powiat Średzki pełnej dokumentacji 

techniczno – kosztorysowej wraz z koniecznymi uzgodnieniami  na budowę przez Gminę 

Malczyce chodnika przy drodze powiatowej nr 2192D w Dębicach, 

 

Starosta 

Powiedział, że Gmina Malczyce chce wykonać ten chodnika sama, ale poprosili Powiat o 

wsparcie w postaci zrobienia kosztorysu w przyszłym roku, natomiast wykonanie chodnika 

nastąpi w 2017 roku.  

 

Skarbnik 

Powiedział, że założenie jest takie, że ten kosztorys zostanie wykonany przez pracowników 

Starostwa bezkosztowo. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że pochylimy się nad tym i zobaczymy jak to będzie zrobione. Dodał, że wstępnie 

rozmawiał na ten temat z Panem Starostą i najprawdopodobniej Pan Bogdan Nowak będzie się 

tym zajmował, tylko  o ile da radę.  

 

Starosta 

Powiedział, że wniosek Pani Skarbnik jest słuszny, zostanie to wykonane pracownikami 

Starostwa, o ile damy radę, pełny kosztorys plus projekt.  Zaproponował, aby zająć pozytywne 

stanowisko i wykonać kosztorys i projekt tego chodnika w przyszłym roku, najprawdopodobniej 

będzie to wykonane przez pracowników Starostwa. 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wniosku Stowarzyszenia Ochotniczej Straży Pożarnej w Ujeździe Dolnym o nieodpłatne 

przekazanie wycofanego z eksploatacji agregatu prądotwórczego będącego własnością 

Powiatu Średzkiego,  

 

Wicestarosta 

Powiedział, że Pan Bryk zwrócił się z wnioskiem o zezłomowanie tego agregatu. Dodał, że 

pojechał tam z ludźmi którzy się cokolwiek znają. On bardzo długo stał, uruchomienie będzie 

trudne, ale warto spróbować, gdyż żadna jednostka ochotniczej straży pożarnej w Powiecie 

Średzkim nie ma tej mocy sprzętu.    

 

Starosta 

Powiedział, że pogotowie ratunkowe rozbudowuje się, a to pomieszczenie które zachodzi na 

grunt pogotowia koliduje im.  

 

Za powyższym stanowiskiem członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wniosku Prezesa Zarządu Koła Udanin o dofinansowanie działalności koła w roku 2016 

w zakresie gospodarowania terenami wędkarskimi.   

 

Wicestarosta 

Powiedział, że oni chyba wzorowali się na dofinansowaniu zakupu zwierzyny łownej i tym samym 

poszli torem, bo to nie wynika z pisma, dofinansować zakup narybku. 

 

Sekretarz 
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Powiedział, że oni wnioskowali o środki na zarybienie plus mała architektura na przykład 

ławeczki.    

 

Skarbnik 

Powiedziała, że w budżecie nie ma nic, nie wsadzimy nic, bo budżet jest zawyżony. 

 

Starosta 

Powiedział, że zawsze Powiat dofinansowuje zawody wędkarskie powiatowe co roku, niedużą 

kwotą.  Dodał, że można spróbować stworzyć program dla wędkarzy. 

 

Skarbnik 

Zaznaczyła, że jeżeli będą na to środki. 

 

Starosta 

Dodał, że program byłby stworzony również pod kątem pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Zaproponował, aby w związku z brakiem środków finansowych w projekcie budżetu Powiatu 

Średzkiego na 2016 rok na ten cel, przyjąć negatywne stanowisko w powyższej sprawie i 

zobowiązać wydział merytoryczny do przygotowania programu cyklicznego zarybiania akwenów 

wodnych, dla wszystkich podmiotów wędkarskich na terenie Powiatu Średzkiego.   

 

Za powyższym wnioskiem członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 7/ Zatwierdzenie trzech porozumień zawartych pomiędzy Powiatem Strzelińskim a 

Powiatem Średzkim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości 

wydatków na ich opiekę i wychowanie. 

 

Skarbnik 

Zapytała kto płaci? 

 

Sekretarz 

Odpowiedział, że Powiat Średzki płaci. 

 

Radny Buba 

Zapytał, dlaczego oni są w Strzelinie? 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że jest jednostka nr 1 i nr 2, a dzieci są wysyłane do obcych powiatów. 

 

Sekretarz 

Powiedział, że poprosi Panią Dyrektor o wyjaśnienie tej sprawy.  

 

Do sali weszła Katarzyna Misiuna – Dyrektor PCPR 

 

Radny Buba 

Zapytał, dlaczego te dzieci nie są w Powiecie Średzkim, tylko w Strzelinie. 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedział, że te dzieci już nie są w Strzelinie. 

 

Radny Buba 
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Zapytał dlaczego one tam się znalazły. 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedziała, że w powiatowym domu dziecka jest 30 dzieci, a 20 miejsc. To są dzieci, które 

były w trybie natychmiastowym umieszczone. 

 

Skarbnik 

Zapytała, z jakiego dnia są informacje o 30-tu dzieciach? Bo te liczby tak się zmieniają. 

 

Katarzyna Misiuna 

Wyjaśniła, że tu jest mowa nie o rzeczywistej ilości dzieci tylko w ewidencji. Dzieci jest 30 

pomimo tego, że w MOS-ach, MOW-ach prawie dziesiątka z nich jest, ale nie można przyjmować 

innych dzieci, jeżeli są w ewidencji, bo one  w każdej chwili mogą wrócić. 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że jeśli tych dzieci już tam nie ma, to jakie porozumienie jest dzisiaj zatwierdzane? 

 

Katarzyna Misiuna 

Powiedziała, że one była tam kilka dni, około czterech, żeby się rozliczyć finansowo trzeba 

podpisać porozumienie.  

 

Skarbnik 

Zapytała ile według tego porozumienia trzeba zapłacić? 

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że 4 114,97 zł.   

 

Radny Buba 

Powiedział, że nie jest to zrozumiałe, że na 3 dni się wozi dzieci do Strzelina. 

 

Katarzyna Misiuna 

Powiedziała, że sędzia przez dwa tygodnie monituje, czy dzieci są już umieszczone, to nie ma 

innego wyjścia jak szukanie miejsca w trybie pilnym.  

 

Wicestarosta 

Powiedział, że faktycznie jest 30 dzieci, a w jednostce jest 20 dzieci, więc teoretycznie dziesięć 

miejsc jest wolnych, nie można robić rotacji, czy jest zagrożenie zablokowania się? 

 

Katarzyna Misiuna 

Powiedziała, że dzieci z Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii mogą w każdej chwili przyjeżdżać i 

tak się dzieje, na każde ferie, na weekendy, na każde wolne. W związku z tym nie można przyjąć 

więcej dzieci, bo spiętrzy się ta ilość dzieci. 

 

Skarbnik 

Zapytała, gdzie są teraz te dzieci? 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedziała, że w domu. Dodała, że nie rozumie działań sądu, ale sędzia nie musi się 

tłumaczyć ze swoich decyzji. 

 

Przewodniczący Rady 

Powiedział, że są wolne miejsca w jednostkach w Głosce i w Miękini. 
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Katarzyna Misiuna 

Powiedziała, że Pani Kawińska ma czwórkę dzieci, czekamy na postanowienie sądu o powrocie 

tych dzieci do domu. A Pani Przychodna ma dwójkę dorosłych, ona teoretycznie prosi o nowe 

dzieci, ale Zarząd Powiatu podjął decyzję, że tam już nie kierujemy dzieci, bo koszty są 

niesamowite. Poza tym Pani Przychodna jest w tej chwili dziewiąty miesiąc na zwolnieniu 

lekarskim. Dodała, że jest nowa Przewodnicząca Sądu, która nie spotyka się ze stronami i nie 

bierze pod uwagę opinii PCPR-u, nawet jeżeli jest przeciwny tworzeniu rodziny zastępczej. 

 

Starosta 

Powiedział, że temat jeszcze wróci w grudniu dotyczący Placówek w Miękini i Głosce, bo trzeba 

się zastanowić co dalej.  

 

Katarzyna Misiuna 

Powiedziała, że ten temat był już omawiany i otrzymała polecenie od Zarządu, likwidacji tych 

jednostek.  

 

Starosta 

Zapytał ile jeszcze dzieci z Powiatu Średzkiego jest w innych placówkach? 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedziała, że dwoje, dzieci od Pani Kawińskiej zawiezione do specjalistycznego ośrodka na 

drugi koniec Polski, ponieważ tam jak tylko ukończą 18-ty rok życia przejdą automatycznie do 

DPS-u.   

 

Radny Buba 

Powiedział, że to jest temat denerwujący i nie zawsze zrozumiały. Jest nadzieja, że nowa ustawa 

lada chwila wejdzie i sądy ograniczą kierowanie dzieci.   

 

Starosta 

Poprosił Panią Dyrektor o wyjaśnienie wypowiedzi Ministra Ziobry, który twierdził, że nie będzie 

już kierowania dzieci do placówek ze względów ekonomicznych, przecież takie zapisy są już w tej 

chwili. 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedziała, że oczywiście takie zapisy już są, ale wydaje jej się, że może bardziej uwrażliwi 

to sędziów, żeby się pochylili nad sprawą.  

    

Za zatwierdzeniem wyżej wymienionych porozumień, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Przewodniczący Rady 

Zapytał, czy jeżeli zostanie otworzona nowa placówka na ul. Wrocławskiej, czyli będzie mogło 

tam być 14 dzieci zgodnie z nowymi przepisami? Czy obecna placówka będzie mogła 

funkcjonować na dotychczasowych zasadach i do kiedy? 

 

Katarzyna Misiuna 

Odpowiedziała, że tak, zawsze jeżeli zejdzie się do stanu czternastu dzieci.  

 

Przewodniczący Rady 
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Powiedział, że jeżeli Powiat otworzy nową placówkę na ul. Wrocławskiej gdzie byłoby 14 dzieci, a 

w obecnej placówce na ul. Kilińskiego mogłoby być 20 dzieci do 2019 roku.      

 

Salę opuściła Katarzyna Misiuna – Dyrektor PCPR 

 

Ad. 8/ Sprawy różne.          

 
Skarbnik 
Powiedziała, że kończą się umowy z mediami, pilna sprawa do załatwienia, bo w budżecie 
zaplanowane jest na promocję 60 tys. zł. Nie zostanie wypłacone nic, dopóki Zarząd nie określi 
co należy zrobić. A umowy z mediami kosztują Powiat rocznie 90 tys. zł., to jest bardzo dużo 
pieniędzy. Druga sprawa dotyczy czynszów. Poprosiła, aby Zarząd się do tego ustosunkował, czy 
nie należy ich zwaloryzować, czy przyjąć może inne stawki.      
 
Wicestarosta 
Dodał, że to również dotyczy opłat za zajęcie pasa drogowego, sprawdzimy jakie stawki 
obowiązują w innych powiatach, ponieważ nasze stawki nie są zmieniane od ośmiu lat.  
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
Protokół sporządziła          
            (-) 
Maria Pstrowska                                               PODPISY:  
 
                                                                           Sebastian Burdzy....................(-).................... 
 
 

    Grzegorz Pierzchalski …………(-)………….... 
 
 
                                                                            Józef Chabraszewski ................(-)................... 
 
 
                                                                            Jerzy Wieczorek ………………(-)……………… 
  
 
                                                                            Kazimierz Buba ………………(-)……………… 
 
 
                                                                           Janina Gawlik …………………(-)……………… 
 
 
                                                                          Mariusz Żałobniak ………………(-)………………. 
 
                                                                            


